

CORRIGENDUM

Olatunji et al. *Afr. J. Clin. Exper. Microbiol.* 2026; 27 (3): 407

<https://www.afrcem.org>

African Journal of Clinical and Experimental Microbiology. ISSN 1595-689X
AJCEM/2450. <https://www.ajol.info/index.php/ajcem>

Jul 2026; Vol.27 No.3

Copyright AJCEM 2026: <https://dx.doi.org/10.4314/ajcem.v27i3.20>



Original Article

Open Access

Prevalence and predictors of hepatitis B screening among pregnant women attending antenatal clinics in three primary health centres in Abeokuta, Nigeria: A cross-sectional study

*Olatunji, O. A., Fowotade, A., and Omoruyi, E. C.

Department of Medical Microbiology, University College Hospital (UCH), Ibadan, Nigeria

*Correspondence to: aliu_my2004@yahoo.com

Corrigendum to: *Afr. J. Clin. Exper. Microbiol.* 2026; 27 (1): 46-53 <https://dx.doi.org/10.4314/ajcem.v27i1.7>

An error by the authors in a previously published version of this article with respect to arrangement of authors names, has been appropriately corrected in this authors page. All information in the previously published article remained valid.

Prévalence et facteurs prédictifs du dépistage de l'hépatite B chez les femmes enceintes fréquentant les consultations prénatales de trois centres de santé primaires à Abeokuta, au Nigéria: une étude transversale

*Olatunji, O. A., Fowotade, A., et Omoruyi, E. C.

Département de Microbiologie Médicale, Centre Hospitalier Universitaire (CHU), Ibadan, Nigéria

*Correspondance à: aliu_my2004@yahoo.com

Une erreur concernant l'ordre des noms des auteurs dans une version antérieure de cet article a été corrigée sur la page des auteurs. Toutes les informations contenues dans la version précédente restent valides.